

**RAPPORT TÉLÉGRAPHIQUE N° 405 REÇU DU BUREAU D'ORIENT DE LA SECTION D'HYGIÈNE
A SINGAPOUR POUR LA SEMAINE SE TERMINANT A MINUIT, LE SAMEDI 24 DÉCEMBRE 1932.**

**TELEGRAPHIC REPORT No. 405 FROM THE EASTERN BUREAU OF THE HEALTH SECTION
AT SINGAPORE FOR THE WEEK ENDED MIDNIGHT SATURDAY, DECEMBER 24th, 1932.**

Variole—Smallpox. CHINA: *Canton*, 218 c., 8 d. HONG-KONG: 3 c. MACAO: 22 décembre, premier cas — December 22nd, first case.

Note. — c. = Cas—Cases; d. = Décès—Deaths.

Mesures de quarantaine.

A partir du 23 décembre, les Etats malais fédérés ont soumis aux mesures sanitaires contre la *variole* les provenances d'*Alexandrie*, de *Calcutta* et de *Colombo*.

Les renseignements pour la semaine se terminant le 24 décembre 1932 n'ont pas été reçus de :

BRITISH INDIA. CEYLON: *Colombo*.

Aucun cas de peste, de choléra ni de variole n'a été signalé pendant la semaine dans les autres villes maritimes en relation avec le bureau de Singapour.

Quarantine Restrictions.

From December 23rd, the Federated Malay States imposed sanitary measures against arrivals from *Alexandria*, *Calcutta* and *Colombo* on account of *smallpox*.

Returns for the week ended December 24th, 1932, have not been received from :

Reports from other maritime towns reporting to the Singapore Bureau indicated no case of plague, cholera or *smallpox* during the week.